



FEDERATION INTERNATIONALE DE L'ART PHOTOGRAPHIQUE

The International Federation of Photographic Art

Romain NERO EFIAP/p HonEFIAP
Director of Patronage Service
Member of FIAP Directorate
22, rue de Tétange
L-3672 Kayl
G.D. de Luxembourg
T. : +352 621 196 738
E-mail : romnero@pt.lu

INFO 220 / 2022

C'est en 2010 que la FIAP a introduit le prix de renommée mondiale

«Best of the Best» de l'année

décerné à l'auteur qui s'est classé en premier rang dans le plus grand nombre de salons sous Patronage FIAP au cours de l'année.

Rappelons qu'en cas d'ex-æquo, le gagnant est celui qui a été meilleur auteur dans le plus de pays différents, qui a eu des acceptations dans le plus de salons, ou, finalement qui a eu des acceptations dans le plus de pays.

L'auteur «Best of the Best» sera invité au Congrès pour la remise. Le prix consiste en un trophée, l'invitation au Photo Meeting (séjour) et une page dédiée sur le site web de la FIAP (portrait de l'auteur + Curriculum Vitae + portfolio de 5 à 10 photos).

En conformité aux stipulations ci-avant le comité directeur a le plaisir d'annoncer que l'auteur ayant remportée le plus de titres "Meilleur Auteur du Salon" pour 2020 et 2021 est

Mme Ching Ching Chan de Hong Kong
(61 Blue Pins pour 2020 et
81 Blue Pins pour 2021).

In 2010 FIAP created the famous prize called

«Best of the Best» of the year

awarded to the author best placed in the highest number of salons under FIAP patronage during the year.

In the case of a tie, the winner will be the one who was Best Author in most different countries, whose acceptances have been made in the highest number of salons and, finally, whose acceptances have been made in most different countries.

The person designated as «Best of the Best» will be invited to the Congress where the award ceremony for the winners will be held. The award consists of a trophy, the invitation to the Photo Meeting (stay) and a dedicated page on FIAP's website (winner's portrait + Curriculum Vitae + portfolio of 5 to 10 photos).

In accordance with the above mentioned, the FIAP directorate has the honor to announce that the photographer who has won the highest number of « Best Author of Salon » for 2020 and 2021 is

Mrs Ching Ching Chan from Hong Kong
(61 Blue Pins for 2020 and
(81 Blue Pins for 2021).